
 

Antwoord op de veelgestelde vragen van de 
inloopavond bewoners 6 februari 2023 
V: Hoe denkt de gemeente het oversteken voor fietsers en voetgangers zo veilig mogelijk te 
krijgen? 

A: De gemeente is met de provincie in gesprek over de overname van de Veerweg. Wanneer de gemeente 

eigenaar is, kan de maximumsnelheid terug naar 50 km/u en willen we ook andere verkeerstechnische 

maatregelen nemen om de veiligheid te verbeteren. 

V: De huidige oversteekplaats voor fietsers nabij de rotonde wordt als gevaarlijk ervaren. 
Hoe kan dit verbeteren? 

A: Binnen afzienbare tijd starten we met de planvorming voor de verkeerssituatie rondom het nieuwe 

gemeentehuis. Dan zal gaandeweg duidelijk worden hoe we dergelijke situaties kunnen verbeteren. 

V: Komt er een mogelijkheid om het natuurgebied achter het nieuwe gemeentehuis te 
bereiken vanaf de kruising Weergang / vanaf de brandweerkazerne? 

A: Ja, er komen twee extra toegangspaden vanaf deze plek om het natuurgebied (en de parkeerplaats) te 

bereiken. 

V: Hoe toegankelijk wordt het nieuwe gemeentehuis voor inwoners? 

A: Er komen veilige toegangswegen. Er komen voldoende parkeerplaatsen voor zowel auto’s als fietsen. 

Uiteraard zullen er parkeerplaatsen voor mindervaliden dichtbij de ingang komen. En ook het nieuwe 

gemeentehuis zelf wordt goed toegankelijk voor iedereen. 

V: Wat gebeurt er met het Lekweidepad, blijft dit behouden? 

A: Er blijft zeker een wandelroute richting het achtergelegen natuur-/wandelgebied. Deze nieuwe 

wandelroute zal deels langs de parkeerplaats en/of door het nieuw te realiseren natuurgebied lopen. 

Hoe dit er precies uit komt te zien, wordt nog uitgewerkt. 

V: Is de grond voor de natuurontwikkeling allemaal in eigendom van de gemeente? 

A: De gemeente heeft niet alle grond in eigendom en zal deze ook niet in eigendom krijgen. Er worden 

afspraken gemaakt met de grondeigenaar Dunea en de gemeente over de exploitatie en beheer. 

V: Welke natuur komt er, wie ontwikkelt dit en hoe komt dit eruit te zien? 



A: De ontwikkeling van nieuwe natuur wordt nog verder uitgewerkt. De provincie Zuid-Holland, de 

gemeente en grondeigenaar Dunea zijn hierover in overleg. Na het sluiten van een overeenkomst wordt 

hier verder richting aan gegeven. 

V: Hoeveel parkeerplaatsen worden er aangelegd en is dit allemaal voor de medewerkers 
van de gemeente? 

A: Er worden 212 parkeerplaatsen aangelegd met de mogelijkheid het aantal parkeerplaatsen uit te 

breiden mocht dit nodig zijn. De parkeerplaatsen zijn voor zowel bezoekers als medewerkers van de 

gemeente maar zullen ook gebruikt worden door mensen die hier een stuk willen wandelen. 

V: Hoeveel werkplekken komen er in het gemeentehuis en zijn er dan wel genoeg 
parkeerplaatsen als iedereen met de auto komt? 

A: We verwachten dat 212 parkeerplaatsen voldoende is. Niet alle werkplekken in het gemeentehuis zullen 

altijd volledig bezet zijn. Daarnaast komen, net als nu, veel medewerkers op de fiets of met het openbaar 

vervoer naar het gemeentehuis. 

V: Krijgt het gemeentehuis wel stroom of komen hier ook eerst een paar maanden 
aggregaten op diesel zoals bij het politiebureau 

A: Nu al werken we eraan dat het gemeentehuis tijdig is voorzien van stroom en wordt voorkomen dat 

met noodvoorzieningen moet worden gewerkt. 

V: Wanneer verhuist de milieustraat? 

A: Dat is nog niet helemaal duidelijk, maar binnen ongeveer 2 jaar. 

V: Als een deel van de milieustraat wordt bebouwd, waar gaat dat deel van de milieustraat 
dan heen? 
A: Dat deel wordt tijdelijk verplaatst naar de huidige vrachtwagenparkeerplaats. 

V: Wat gebeurt er dan met de vrachtwagenparkeerplaats?  

A: Dat is nog niet helemaal duidelijk. 


